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Sak 1 Konstituering av møtet 

Styret redegjorde for det antall personer som var til stede ved oppstart av årsmøtet som styret anså 
for stemmeberettigede, tilstede var 103 personer ved oppstart, en person ble sluppet inn etter 
oppstart og stemmeberettigede personer tilstede var 104. 
Følgende hadde ordet i saken: ingen innvendinger. 
 
Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende antall stemmeberettigede medlemmer: 104  

 
Sak 2. Valg av ordstyrer, referent, tellekorps, og to medlemmer til å signere referatet. 
 
Valg 

1.    Ordstyrer: Bjarte Erstad  
2. Referent: Grethe K Sagevik  
3. Tellekorps: Dag Mikkelsen og Jørn Gjerde 
4. Signere referat: Ronald Johannessen og Øystein Knutsen  

 
Vedtak: Årsmøtet godkjente oppnevnte personer til oppgavene nevnt ovenfor.  
 
 
Sak 3.  Godkjenning av innkalling 

Styret fremla forslag om at innkallingen ble godkjent. 
Følgende hadde ordet i saken:  

Per Stensland: Per Stensland mener styrets årsmelding mangler som vedlegg til innkallingen, og 
referer til klubbens vedtekter. 
Styret ved Stian svarer at årsmeldingen har vært tilgjengelig for alle sammen med innkallingen. 
 

Vedtak: Årsmøtet godkjente innkallingen.  

 
 
Sak 4. Gjennomgang av styrets kommentarer 2022 

Styret fremla årsmeldingen for BJF, og følgende hadde kommentarer til årsmeldingen. 
Kommentarer til årsmeldingen, ble levert skriftlig, og er gjengitt som ordrett her. 

1. Kenneth Styve: « Stilte spørsmål om Kismul skyteanlegg er godkjent for skyting? 
Jeg var i kontakt med politiet i en annen anledning og politiet var helt klar på at banen IKKE var godkjent for 
skyting. Det mangler bane/skyte instruks, bekreftelse fra kommunen på bruk eller begrensninger på bruk og 
de lurte på støymålinger. Det mangler også godkjenning på bunkeren da det oppbevares mer enn 15000 



kruttladde skudd i rommet. Dette må søkes om hos Brann og eksplosjonsetaten. Ber styret utføre 
nødvendig dokumentasjon før banen blir stengt» 
 
«19/3 – etter endt jegerprøvekurs kommer naboene kjørende og er ufin mot jegerprøve instruktør. Tar film 
av bilen og skilter på bil. Påstår også at Politiet er tilkalt. Denne saken med naboene er høyst ubehagelig og 
må stoppe vi kan ikke drive kurs i regi av Foreningen og måtte være redd for å blir angrepet»  
Signert: K Styve  
 
Styret ved Stian svarer:  
Tilsvar: Vedkommende som opplevde denne ubehagelige hendelsen har ikke informert styret om dette.  
Styret beklager at instruktører er utsatt for diskusjoner rundt støy fra banen. Det er en sak styret jobber 
med. 
Styret svarer at de har kontroll på søknadsprosessen hos politiet rundt godkjenning av banen. Politiet 
etterspør stadig nye tilleggssvar, det er det som skyldes forsinkelsen fra vår side.  
 

2. Arne Klingsheim: «Ordbruken om maktkultur er ufin. Sterke utvalg er bedre beskrivelse. Habilitet er 
ikke nevnt med et ord i årets protokoller. Hvilke vedtak av 2021 er brutt av foreningens 
medlemmer.» 
 

3. Per Steinsland påpeker at styret skal levere relevante fakta til årsmøtet og leverte skriftlig følgende: 
«Det som må foreligge er: 

• Behovsanalyse med oversikt over saksmengde for å dokumentere behov for konsulenthjelp. 

• Oversikt over hvilke saksområder der det er behov for konsulenthjelp. 

• Oversikt over hvilke utvalgsledere som har bedt om bistand fra styret eller konsulent. 

• Estimert omfang av behovet. 

• Kompetansekrav til konsulentfirma. 

• Kopi av kontrakter og underliggende avtaler som er inngått, og juridisk vurdering av hvilke 
forpliktelser og bindinger dette medfører for foreningen. 

• Utskrift av styreprotokoll der avtalen ble styrebehandlet og godkjent. 

• Hvem som har fullmakt til å bestille oppdrag fra konsulent. 

• Hvem som har fullmakt til å godkjenne faktura og timelister fra konsulent.» 
 
Tilsvar fra styret ved Stian: Vedtektene i foreningen gir styret myndighet til å inngå kontrakter med 
konsulentvirksomheter. Det er ikke krav om forhåndsgodkjenning fra årsmøte.  
 
Det kom en kommentar fra Greve-Isdahl på at det ikke skal kalles årsmelding men en årsberetning. 
 
Det kom kommentar fra salen om at årsmelding var mangelfull og skulle inneholdt beskrivelse av alle 
aktiviteter gjennom året. Den ble foreslått forkastet. 
Det ble bestemt at det skulle stemmes over forslaget. 
Ved første avstemming er det notert 104 stemmeberettigede i salen og en mottar 108 stemmer. 
Det gjennomføres en ny avstemming etter fremmøte listen hvor resultatet er 51 mot 51 og 1 blank 
stemme.  
 
Styret ber om at årsmøtet fortsetter å fremlegge sakene, og at en utsetter en godkjenning av årsmeldingen. 
Vedtak: Enighet om dette. 
 
 



Sak 5. Gjennomgang av regnskap  

Representant fra ECIT regnskapsbyrå presenterte regnskapet.  
Kommentarer fra salen: Det påpekes fra sal at det mangler beskrivelse til noter i regnskapet. 
Svar fra styret: de ligger på side 6 i regnskapet men er ikke nummerert.Dette vil bli rettet opp.  
ECIT regnskapsbyrå går detaljert gjennom innholdet i notene til regnskapet. 
 
Kommentar fra Greve Isdahl: Tomter er ikke eiet og ordet bør strykes fra regnskapsoppsettet i balansen.  
Svar fra styret: Ordet tomt strykes fra overskrift. 
 
Revisor Terje Wangsholm gjennomgikk revisjonsberetningen. 
Jeg har ikke mottatt kommentarene fra revisor skriftlig, etter at jeg etterlyste disse, men via en 
telefonsamtale 23.03.23 ble en enig om at følgende kommentarer kan protokollføres. 
Kommentarer fra Wangsholm til revisjonsberetningen var at han: 
1.Følte det ubehagelig å måtte forsvare jobben han er oppnevnt til å utføre som «intern revisor». 
2.Han påpekte at styreleder har belastet privat telefonregning i regnskapet. 
Styret svarer: Belastede telefonutgifter gjelder en router som ble innkjøpt til bruk under NM og deretter 
som støtte til det nye Izettle betalingssystemet. 
 
Videre fortsetter møtet med kommentarer til regnskapet.  
Etter hvert blir kommentarene fra flere i salen svært usaklige, og går over i beskyldninger om korrupsjon, 
underslag.  
I tillegg kommer det kommentarer om at det tilsynelatende kan se ut som at det foreligger avtaleinngåelser 
med kommersielle firma, som ser ut å være til egen vinning. 
 
Styret ber om 5 minutter pause. 
Vedtak: Styret gir beskjed om at de trekker seg med umiddelbar virkning.  
 
Sak 7. Opprettelse av interimstyre 

Jan Fredrik Monsen hadde forslag til nytt interimstyre klart.  
Forslaget ble vedtatt.  
Vedtak: Følgende interim styre ble valgt: Kenneth Styve, Gunnar Mjåtvedt, og Arne Klingsheim.  
Nytt interim styre fikk i oppgave å kalle inn til nytt årsmøte innen fristene. 
 
Møtet slutt 2115. 
 
 
Referent: Grethe Sagevik  

 
Signert 24.04.23 
 

      
Ronald Johannesen       Øystein Knutsen 


